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2019考研英语(二)真题小作文：建议加介绍

来源：文都教育

2019考研英语(二)真题小作文考察的应用文类型是信件。题目大意是史密斯教授让你组织一场关于城市交通的辩论。要求你给史密斯教授写信，共计两点要求：第一点是建议本次辩论的话题并给出原因；第二点是介绍辩论赛的筹备安排工作。

针对本题，文都考研教学研究院提供参考范文一篇如下：

【题目】

51.Directions:

Suppose Professor Smith. asks you to plan a debate on the theme of city traffic. Write him am email to：

 suggest a topic with your reasons;

 and your arrangements.

You should write about 100 words neatly on the ANSWER SHEET.

Do not use your own name at the end of the email. Use “Zhang Wei”instead (10 points)

【参考范文】

Dear Prof. Smith,   

It’s my pleasure to plan the debate on city traffic, and I am writing mainly to put forward advice on the topic of this debate and introduce my preliminary arrangements concerned.  

To begin with, the debate can be conducted with the topic of “By Bus or By Bike” on the ground that a host of residents prefer convenient vehicles to reduce time cost under the background of increasingly heavy city traffic. Therefore, the participants in this debate can take an active part in it due to their real experience in daily life. Regarding the arrangements of the debate, it will be held in the auditorium on our campus Dec.28th,2018. Anyone interested in this debate can apply for participation at the Students’ Union Office before Dec. 24th. Finally, a watch will be awarded to the winner of the debate .    

It will be highly appreciated if you could give me an early reply or some comments on my plan. 

                                                    Yours sincerely, 

                                                          Zhang Wei

【参考范文译文】

尊敬的史密斯教授，

非常荣幸能够组织这次有关城市交通的辩论。我写信来主要是提议这次辩论的主题并介绍有关此次辩论的初步安排。

首先，这次辩论可以围绕“开车还是骑车”展开，因为在城市交通日益拥堵的背景下, 很多人更喜欢便捷的交通方式以节约时间成本。因此，这次辩论的参与者可以根据日常生活中的实际经验积极参与到辩论中来。关于这次辩论的安排：举办时间为2018年10月28日，地点在我校礼堂；获奖者会得到一块手表。

如果您给早日回复我或者给我提一些建议和意见，我会非常感激。

     您真诚的，

                                                            张伟

【题目点评】

2019考研英语(二)真题小作文仍然采取了信件的考察方式，文体与语域为正式信件，因此，考生在作答时首先要注意格式与语域。另外，这次考试让然延续以往英语二应用文混合信件的考法，先建议话题，再介绍活动安排（例如时间地点活动宗旨等等），考生可以用在课堂上学过的建议和介绍的相关句式进行作文。整体而言，虽然这次小作文透漏出考察方式趋于灵活，但本质上还是对应用文功能表达的考察，只要考前踏实复习都能顺利作答。

